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1 KOKOUKSEN AVAUS JA JÄRJESTÄYTYMINEN 
 

Valittiin toimikunnan puheenjohtajaksi Tero Ahokas ja kokouksen sihteeriksi 
Tapio Kärkkäinen.  
 

2 LAITETEKNOLOGIA JA YHTEISTYÖMAHDOLLISUUDET 
 
PANK:n tulevaisuusseminaarissa 6.3 todettiin laitevalmistajien edustuksen 
puuttuvan yhdistyksen toiminnasta. Laitevalmistajille lähetettiin kysely 
osallistumisesta ja saadun palautteen perusteella lähetettiin kutsu osallistua 
teknisen valiokunnan kokoukseen. Tarkoitus on aikaansaada urakoitsijoiden ja 
laitevalmistajien välille keskustelufoorumi. Aloituskeskustelussa pidettiin tällaista 
yhteydenpitoa molempia osapuolia hyödyttävänä. 
Keskustelussa käsiteltiin laitteissa jo valmiina olevien instrumenttien antamien 
mittaustulosten hyödyntämistä. Kun tuloksia saadaan lisää, voivat tilaajat asettaa 
uusinta mittausteknologiaa myös tarjouksiinsa. Laatuvaatimukset tulee myös 
päivittää uusiksi kokemuksen lisäännyttyä. Tero keskustelee Katrin kanssa 
muistion laatimisesta IT-teknologian hyödyntämisestä päällystämisen 
laadunvalvonnassa ja tuotannossa. 
Heikki esitteli Bauma-messujen antia, mm. paikkauslaitetta ja käryjen 
talteenottoa levittimestä. 

  



3 JYRÄYSOPAS 
 
Käytiin opasta läpi ja tehtiin muutama kommentti. Opas otetaan koekäyttöön 
kesän ajaksi. Syksyllä kerätään palaute, tehdään korjaukset ja sen jälkeen opas 
painetaan. 
Kyösti esitteli Satur-raporttia, jossa on käsitelty laboratoriotiivistämistä. 

 
4 KEHÄ II:N VAURIOITUMINEN 
 
 Ei ehditty käsitellä.  

 
5 TIESTÖN KUNTO JA KEHITTÄMISTARPEET 

 
Ei ehditty käsitellä. 
 

6 MUUT ASIAT 
 
Heikki kiitti Kyösti Laukkasta ansiokkaasta panoksesta toimikunnan toimintaan. 
Kyösti jää eläkkeellä kesäkuussa. 
 
 

7 SEURAAVA KOKOUS 
 

Seuraava kokous on kesäretken yhteydessä. 
 

Jakelu 
 Valiokunnan jäsenet 
 Tuomas Vasama, Anne Sund, Tarja Hellström 


